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Nr. 135  BRIEF VAN DE MINISTER VAN VOLKSGEZONDHEID, WELZIJN EN 
SPORT 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 18 november 2010 

Kamerlid Leijten van de SP heeft, gesteund door de fracties van de VVD, 
PVV en GroenLinks een debat aangevraagd over het bericht dat UVIT via 
aanbesteding minder SEH-afdelingen wil realiseren (Handelingen der 
Kamer II, vergaderjaar 2010–2011, nr. 11, blz. 3). Voorafgaand aan dit 
debat heeft de Tweede Kamer de wens uitgesproken hierover een brief te 
ontvangen. 

In het door Zorgvisie gepubliceerde artikel wordt gesteld dat UVIT een 
plan heeft neergelegd bij Zorgverzekeraars Nederland (ZN) en het 
ministerie van VWS. Zowel bij ZN als VWS is geen concreet plan bekend 
voor het aanbesteden van spoedeisende eerste hulpposten. Ik kan daarop 
dan ook geen inhoudelijke reactie geven. 

Momenteel werk ik aan een visie op de acute zorg. Toegankelijkheid, 
kwaliteit en doelmatigheid zijn belangrijke punten die in deze visie aan de 
orde komen. Ik zal samen met het veld, waaronder de zorgaanbieders en 
de zorgverzekeraars, in gesprek gaan over deze visie. Ik hoop u hierover 
begin 2011 nader in te lichten. 

De minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
E. I. Schippers
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